

Title (en)  
HEAT COOKING OVEN.

Title (de)  
BACKOFEN.

Title (fr)  
FOUR DE CUISSON.

Publication  
**EP 0053189 A1 19820609 (EN)**

Application  
**EP 81901507 A 19810603**

Priority  

- JP 7593880 A 19800604
- JP 7845780 U 19800604

Abstract (en)

A heat cooking oven for heating the atmosphere in a heating chamber (5) by an electric heater to a high temperature for cooking food. The electric heater has a heating element (1) in a container (3) and the lead part (11) of a lead wire (2) as sealed at the container in such a manner that the lead part (11) is disposed within the chamber (5) and is projected out of the chamber (5). Since the element (1) is sealed in the container (3), it can be prevented from oxidizing and can heat at high temperature, thereby accelerating the cooking speed. Since the sealed lead part (11) is cooled by the outer atmosphere and retained at a low temperature, this invention can prevent damage to the lead wire due to the difference of thermal expansion coefficients between the container (3) and the lead wire (2) and can prolong its lifetime.

Abstract (fr)

Four de cuisson pour chauffer l'atmosphère dans une chambre de chauffage (5) par un rechauffeur électrique à une température élevée pour la cuisson d'aliments. Le rechauffeur électrique possède un élément de chauffage (1) dans un conteneur (3) et la partie conductrice (11) d'un fil conducteur (2) scellée dans le conteneur de telle manière que la partie conductrice (11) soit disposée dans la chambre (5) et se projette à l'extérieur de cette dernière. Étant donné que l'élément (1) est scellé dans le conteneur (3), il est protégé contre l'oxydation et peut chauffer à une température élevée, accélérant ainsi la cuisson. Étant donné que la partie conductrice scellée (11) est refroidie par l'atmosphère extérieure et qu'elle est maintenue à une basse température, cette invention permet d'éviter les endommagements du fil conducteur qui pourrait causer la différence des coefficients d'expansion thermique entre le conteneur (3) et le fil conducteur (2), améliorant ainsi sa longévité.

IPC 1-7

**F24C 7/06; F24C 7/02**

IPC 8 full level

**F24C 7/06** (2006.01); **H05B 6/80** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F24C 7/06** (2013.01); **H05B 6/6482** (2013.01); **H05B 6/766** (2013.01)

Cited by

US10159119B2; EP0402819A3; EP0976975A3; EP0420319A1; EP0464390A3; US5177333A; DE4322946A1; EP0226407A3; US2016242240A1; EP3051208A4; US6153866A; AU735301B2; EP0380158A3; WO9834436A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8103536 A1 19811210**; AU 7226681 A 19811221; EP 0053189 A1 19820609; EP 0053189 A4 19821014

DOCDB simple family (application)

**JP 8100126 W 19810603**; AU 7226681 A 19810603; EP 81901507 A 19810603